
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Torsdag den 19. januar 

Kl. 17.30-20.00 

Møde nr.: 3 

Mødeleder: Mikkel 

Fraværende:  

Afbud: Karen, Jesper, Christian, Olivia, Pernille 

 

 

 (B) Punkt til beslutning, (D) Punkt til drøftelse, (O) Punkt til orientering   

Tids- 

punkt 

Dagsordenspunkt Bilag Forberedelse Ansvarlig 

 Godkendelse af dagsorden (B)    

17.30- 

17.40 

 

 

 

Referat 

 

Godkendt pr mail 

Ingen kommentarer til dagsorden. 

  Mikkel 

 Nyt fra elevrådet (D)    

17.40- 

17.55 

 

Elevrådsmøde i uge 5/6 

Kort info om senesete møder i UTH (unges talerør Helsingør)  Ella er i øvrigt valgt 

som ordførende i UTH – Tillykke med det! 

Næste UTH-møde er d. 25/1 

 Overvej om 

der er noget 

særligt, vi vil 

spørge 

eleverne om! 

Eleverne 

Mikkel Frederiksen  Formand 
Ann Christin Rødal Mahrt  Næstformand 

Christine Skovsgaard Bruun  Forældrerep. 

Lars Pedersen   Forældrerep.     

Simon B. Christensen  Forældrerep. 
Ann-Lee Pavar  Forældrerep.        
Robert H. Kauffmann  Forældrerep  

Jesper Arff Rimmen  Forældresupp. 
Karen Kyndesen Quinlan  Forældresupp. 
Christian Holm Donatzky   Byråds rep. 
Emilie Fosselius  Med.arb.rep. 
Anne Jørgensen  Med.arb.rep. 

Thea Grønholt   Elevrep.           
Ella Sømod   Elevrep. 

Olivia W. Bendtsen  Elevrep. 
Pernille Kjærsgaard  Eksternt medlem 
Vakant   Eksternt medlem 
Simon Svenstrup  Skoleleder 
Bjarke Krøll Willemoes  Viceskoleleder 



Møbler til F-fløjens elev-opholdslokale i kælderen er nu skaffet. Efter denne PBL-

periode skal der indrettes / styles. 

 

Nogle elever har allerede i dag arbejdet med ”sammen om vores skole”. 

Det gav mening på 8.klasse. 

 

 

 

 Bestyrelsens principper (D)    

17.55-

18.10 

Drøftelse af princip 9. Kommunikationen mellem skole og hjem. Herunder nedsætte 

arbejdsgruppe vedr. meddelelsesbog mhp. justering til skoleåret 2023-2024. 

 

Referat:  

Arbejdsgruppen skal arbejde slut maj til september – bla i forhold til de første 

erfaringer med meddelelsesbogen år 1. 

Arbejdsgruppen: Karen, Simon Christensen, skoleledelse (Jeanette) 

Skolen indkalder til det første møde  

Orientering om elevstyrede skole-hjemsamtaler, der i løbet af de kommende år 

introduceres som en del af vores LEAPS-projekt.  

  

  Mikkel 

SI 

 Høring vedr. feriedage    

18.10-

18.25 

 

Se bilag i kalenderinvitation. 

A-Med anbefaler model A for begge år. 

Bestyrelsen anbefaler begge år model A 

 

X  BW 

SI 

 Udvikling af skole- og fritidsområdet (D)    

18.25- 

18.45 

”Sammen om vores skole” 

Nyt fra styregruppen 

 

Styregruppe: 

Emilie, Thea, Simon, Karen, Mikkel. 

 

Referat: 

Processen er forlænget bla. efter henvendelse fra Skolebestyrelsesformændene. 

Det gør, at der bliver mere tid til evt at lave en proces efter mødet d. 25/1. 

Når data fra d. 25/1 er opsamlet, mødes styregruppen  for at tage stilling til behovet 

for en yderligere proces på skolen, herunder hvilken form der evt. skal arbejdes  

videre med. Vil det fx være relevant at søge input fra flere forældre. 

  Mikkel 

SI 



 

 Elever med særlig begavelse (D)    

18.45 

19.00 

Drøftelse pba. Henvendelse til bestyrelsen. 

 

Se bilag i kalenderen. 

Referat: 

To spor: 

De elever der er testet med særlig (høj) begavelse 

De elever der er dygtige hurtige og gerne vil mere. 

 

Vedr. dem med særlig høj begavelse, så vil der på nationalt plan komme 

standardiseret screening-test for alle, og derefter en test der finder børn med særlig 

begavelse. Dette forventes iværksat om ca 1 år. 

 

Det er et fokus, der traditionelt ikke har været meget fokus på. Men vi er nu i gang. 

 

Vores hovedsynspunkt er, at de højt begavede skal inkluders i den almindelige 

skoledag frem for at sende dem ”4 dage på kursus” Vi vil lave en god skole for alle 

børn og bringe alle børn i læring og trvsel. 

 

Vi er nu begyndt at lave handleplaner for de særligt begavede.  

For de ældste elever har vi deltaget mange år i Masterclass i samarbejde med 

gymnasiet. 

 

Vigtigt at ressourceteamet er inde over. Da det er lidt mere end den almindelige 

undervisningsdifferentiering. Vigtigt at ressourceteamet kan vejlede og understøtte.  

 

Vigtigt også at inddrage og aktivere forældrene.  

 

Forslag om fremrykke tema-punkt, hvor ressourceteamet kommer og fortæller om 

deres arbejde (bredt - ikke med specifik fokus på elever med særlig begavelse) 

 

 

 

 

x  Mikkel 

19.00- 

19.10 

Pause    

 Økonomi (D)    



19.10- 

19.25 
Regnskab 2022 

Forudsætninger: 

Regnskabet afsluttes først i februar. Afventer evt. overførselssag vedr. segregerede 

elever for skolen. 

 

Forventet regnskab: 

Skole: Balacne +/- 0kr. underforudsætning af 100%- kompensation. 

SFO: Mindreforbrug ca. 105.000kr. 

Puk: Mindreforbrug ca. 225.000kr. 

 

Budget 2023 

Budgettildeling: 

Skolen 32.500.000kr 

SFO       4.540.000kr 

PUK       5.950.000kr 

 

Forudsætninger for forventet regnskab: 

Budgettet for skolen er baseret på nul-kompensation for segregerede elever. Der er 

medregnet de afsatte anlægsmidler på 500.000kr. til legepladspuljen. 

Budgettet for Puk indeholder justering på personale men ikke justering af ekstra 

aktivitetsmidler. 

 

Forventet regnskab: 

Skole: Merforbrug 4.860.000kr. (specialområdet bruger ca. 300.000kr. fra 

almenområdet) 

SFO: Mindreforbrug ca. 115.000kr. 

Puk: Balance +/- 0kr. 

 

Specialtilbud: 

Budgettildeling elever i specialtilbud 3.400.000kr 

Elever i specialtilbud forventet forbrug 

Segregerede elever 5.900.000kr 

Gruppetilbud          1.100.000kr 

SIL klasser             1.500.000kr 

I alt                       8.500.000kr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 SI 



Referat 

Simon gennegik ovenstående nøgletal 

 

OBS på specialområdet – hvor økonomien ikke hænger sammen. Vi har fået besked 

om at oprette Sil + gruppetilbud. Vi har tidligere kunnet forvente efterbevilling. Hvis 

ikke vi får det, er økonomien udfordret. 

 

OBS på PUK fremadrettet, kommunale besparelser betyder at PUK ikke kan få 

økonomien til at hænge sammen uden besparelser (personalereduktion) 

 

 Nyt fra medarbejdere (O)    

19.25- 

19.35 

Nyt fra PUK 

- Tilpasser aktiviteter til nye behov 

- Rykker rundt. 

Nyt fra Emilie 

- PBL projket i fuld gang – på 4 uger  - vi er godt i gang. Fremvisning næste 

uge.  

 

 

  Anne 

Emilie 

 Nyt fra ledelsen (O)    

30 

min. 

 Ansættelser: Læringsvejleder Amanda, RT medarbejder samtaler. Flot antal 

kvalificerede ansøger 

 Film*2 lagt ud på aula 

- Kunne elever lave nogel film som de selv laver, med fokus på forskellige 

elementer--- viser et helt PBL-forløb (som en del af PBL). 

 LEAPS 4-ugers forløb status 

 

  SI 

 Nyt fra Formand (O)    

19.45- 

19.50 

Mikkel: vedr skolebestyrelsesformændendes henvendelse 

Det blevet taget meget alvorligt – de ville gerne høre, og de to kritikpunkter blev 

imødekommet. 

Det er en god oplevelse, der gør, at man godt i andre situationer kunne overveje en 

formandshenvendelse., fx vedr. specialområdets økonomi.  

 

  Mikkel 

 Evt. (D)    

19.50- 

19.55 

 

Intet 

 

  SI 



 

 Evaluering af mødet (D)    

19.55- 

20.00 

 

 

 

  SI 

 

Kommende møder: 

 2023-03-22 

 2023-04-25 

 

Forslag til kommende punkter 

- Trivsel med oplæg fra RT-medarbejdere  

- Overgange mellem børnehave / skole, Og mellem SFO og PUK 

- digital dannelse 

- Forslag om temamøde for kontaktforældrene/alle forældre i forhold til trivsel, invitere en foredragsholder – åben for alle. (Fx i 

rammen ”højskoleaften”) 

- Konttaktforældermøde – evt efter Højskoleaften – med opfølgende dialog. 

- Forslag om at der helt fra starten ved udlevering af chromebooks, at der arbejdes med digital dannelse- (Karen) 

- Forslag om velkomst pakke' for nye forældre. (Karen) 

 


